
 P R O T O K Ó Ł  

  

 z XXXIV  sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej 29 grudnia 2009r. 

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Janikowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530  otworzył 

XXXIV sesję i po powitaniu radnych, Burmistrza, z-cę burmistrza Jacka Dumę, 

Skarbnika Gminy Hannę Kuczyńską, radnego Rady Powiatu Inowrocławskiego 

Marka Szubargę, Przewodniczącego Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych P. Romana Kiełb, Dyrektora Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Janikowie P. Sławomira Paluch oraz sołtysów z terenu Gminy 

Janikowo, oznajmił, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał./ listy w 

załączeniu protokółu/ 

 

Protokolantem XXXIV sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej w 

Janikowie Barbara Smolik. 

 

Nieobecni radni podczas stwierdzenia quorum to: 

radna Halina Bielińska - spóźniła się na obrady, przybyła podczas omawiania 

punktu 6 porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił projekt porządku obrad             

i poprosił o zgłaszanie uwag lub nowych propozycji. 

Wobec nie zgłoszenia Ŝadnych propozycji zmian w porządku obrad Rada 

jednogłośnie 14 głosami za przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
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5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Gminy i Miasta w okresie pomiędzy sesjami 

(z realizacji uchwał, informacja o stanie środków finansowych gminy). 

6. Składanie interpelacji.  

7. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Janikowie na rok 2010. 

8. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Janikowie na rok 2010.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Broniewice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy i 

Miasta Janikowo na 2009r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy i Miasta Janikowo na rok 2010 i wynagradzania 
gminnej komisji rozwiązywania problemów alkoholowych. 

 
12. Przedstawienie autopoprawki Burmistrza Gminy i Miasta Janikowo do projektu 

budŜetu na 2010 rok. 
 
13. Przyjęcie budŜetu na 2010r.: 

1) Przedstawienie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem 
Burmistrza 
2) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 
3) Odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej przez jej Przewodniczących 
4) Dyskusja nad projektem budŜetu na 2010r. 
5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia budŜetu na 2010 rok. 
 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 

15. Wnioski i zapytania.  

16. Zakończenie sesji. 

 

Punkt 4 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej 

sesji został sporządzony i był wyłoŜony do wglądu w biurze rady. KaŜdy z radnych 

mógł się z nim zapoznać i wnieść ewentualne zastrzeŜenia.  Z uwagi na brak 

poprawek poddał protokół pod głosowanie. Rada jednogłośnie przyjęła protokół     

z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Janikowie. 
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Punkt 5 

Burmistrz Andrzej Brzeziński złoŜył sprawozdanie  z  pracy w okresie pomiędzy 

sesjami.  

1. Wydano 5 Zarządzeń Burmistrza w sprawie: 
 

1) Wynajmu i podziału pomieszczeń w budynkach przychodni 
lekarskiej w Janikowie przy ulicy Klonowej 9 i w Kołodziejewie 
przy ulicy szkolnej 1. 

 
2) Ustalenia regulaminu przyznawania zapomóg zdrowotnych dla 

nauczycieli emerytów i rencistów szkół, których organem 
prowadzącym jest Gmina Janikowo. 

 
3) Ustalenia regulaminu naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Miejskim w Janikowie.  
 
4) Szczegółowego sposobu przeprowadzania słuŜby przygotowawczej 

w Urzędzie Miejskim w Janikowie. 
 
5) Zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego. 
 

 
Z realizacji uchwał Rady Miejskiej: 
 
1. Zrealizowano uchwałę Rady Miejskiej w sprawie zakupu działki od Krajowej 
Spółki Cukrowej – kwota zakupu 175.520 zł. 
 
2. odbył się III przetarg na dzierŜawę pomieszczenia na krytej pływalni – brak 
wpłat wadium. 
 
3. Odbył się V przetarg na sprzedaŜ działki budowlanej w Janikowie przy ulicy 
Sportowej – brak wpłat wadium. 
 
4. Odbył się I przetarg na sprzedaŜ działek budowlanych w Janikowie przy ulicy 
Spacerowej – brak wpłat wadium. 
 
3. Sprzedano na rzecz dotychczasowych najemców 3 lokale mieszkalne z 
bonifikatą za kwotę  116.481,00 zł. w mieście i 2 lokale mieszkalne na terenie 
wiejskim na kwotę 19.100,00 zł. 
 
/Zał. Nr 1 do protokółu/ 
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Następnie Burmistrz przedstawił stan finansowy gminy: 

-  jednostki budŜetowe -        -      839.309,73 zł  

-  rachunek Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska   -      484.442,17 zł 

-  rachunki dochodów własnych     –       49.177,47 zł  

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 28 grudnia 2009r.: 

- dochody - 34.701.079,88 zł   

- wydatki - 33.736.712,39 zł 

Na dzień 29 grudnia 2009 roku ustalono deficyt w budŜecie na kwotę 964.367,49   

ZadłuŜenie na dzień 29 grudnia 2009r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław -       

(z roku 2002)       - 380.562,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003)  

          -   465.639,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w PBS Janikowo -2.620.593,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w BZ WBK  -2.312.500,00 zł 

Razem kredyty      -5.779.294,00 zł 

 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe) wg stanu na dzień 

29.12.2009r. stanowi 15,76% kwoty planowanych dochodów. /zał.nr 2 do 

protokółu/ 

 

Wobec nie zgłoszenia pytań do burmistrza przystąpiono do dalszego punktu obrad. 

 

Punkt 6 

Składanie interpelacji 

 

Na XXXIV sesji Rady Miejskiej w Janikowie nie zgłoszono interpelacji. 

 

Na posiedzenie obrad przybyła radna Halina Bielińska – obecnie na sali obrad jest 

15 radnych. 
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Punkt 7 

Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Janikowie. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie planów pracy. Plany pracy na 

2010 rok kolejno przedstawili: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jarosław Stoliński /zał. nr 3/  

- Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju radny Jerzy Borzymowski /zał. Nr 

4/ 

- Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Zdrowia i Oświaty radny Grzegorz 

Czerwiński /zał. nr 5/,  

- Przewodnicząca Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska radna Halina Bielińska 

/zał. Nr 6/, 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła proponowane plany pracy. 

 

Punkt 8 

Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Janikowie. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił plan pracy Rady Miejskiej w 

Janikowie na 2010 rok. /zał. Nr 7/ 

Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Miejskiej  w Janikowie. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła proponowany plan pracy. 

 

Punkt 9 

Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu odnowy Miejscowości 

Broniewice. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe mieszkańcy wsi Broniewice, w związku 

z moŜliwością wystąpienia o środki zewnętrznego finansowania inwestycji 

planowanych do realizacji, stworzyli plan zadań do wykonania, niezbędnych do 

rozwoju wsi, przede wszystkim integracji mieszkańców i rozwoju kulturalnego. 

Plan Odnowy Miejscowości jest wymaganym załącznikiem do wniosku o 

dofinansowanie planowanego do realizacji projektu składanym przez Gminę 
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Janikowo. Z-ca burmistrza dodał, Ŝe  skala potrzeb w tym sołectwie jest podobna 

do innych sołectw, w którym plany takie zostały juŜ zatwierdzone, następnie 

przestawił zadania do wykonania ujęte w planie. 

 

1)Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego o sztucznej nawierzchni. 

2) Modernizacja i doposaŜenie budynku świetlicy oraz  zagospodarowanie terenu. 

3) Wykonanie nawierzchni z kostki brukowej pieszo-jezdni prowadzącej do 

budynku szkoły. 

4) Rozbudowa i modernizacja oświetlenia dróg    

publicznych. 

5) Renowacja nawierzchni ulic. 

6) Budowa placu zabaw dla dzieci. 

7) Rewitalizacja parku przy szkole podstawowej. 

8) Budowa kanalizacji sanitarnej. 

9)Modernizacja  dróg gruntowych. 

 
 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań, Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami za.  /zał.nr 8 / 

 
Punkt 10 
 

Proponowane zmiany w budŜecie przedstawiła skarbnik Hanna Kuczyńska , która 

wyjaśniła, Ŝe  zmian w budŜecie na 2009 rok dokonuje się w związku z 

koniecznością urealnienia planów zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. 

oraz na podstawie: Decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego i Pisma Ministra 

Finansów. 

„DOCHODY BUD śETOWE: 

W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo  –  plan dochodów zwiększa się o kwotę 

57 823,00 zł z przeznaczeniem na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie 

oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej  oraz na pokrycie 

kosztów postępowania poniesionych z tego tytułu przez gminy. 
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W dziale 750 – Administracja publiczna – plan dochodów zostaje zwiększony o 

kwotę 1 200,00 zł z tytułu wpływu środków z PFRON na dofinansowanie 

zatrudnienia osób niepełnosprawnych. 

W dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych …– zmniejsza się 

plan wpływów podatku od czynności cywilnoprawnych, pozyskiwanego od osób 

prawnych o kwotę 1 200,00 zł. 

W dziale 758 – RóŜne rozliczenia – na podstawie pisma otrzymanego z 

Ministerstwa Finansów wprowadza się do planu dochodów otrzymane środki na 

uzupełnienie dochodów gmin w kwocie 62 701,00 zł. 

W dziale 801 – Oświata i wychowanie – plan dochodów z tytułu wpływów 

odpłatności za obiady wydawane przez stołówkę szkolną dla uczniów gimnazjum i 

szkół podstawowych zwiększa się o kwotę 7 000,00 zł. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejsza się plan 

dochodów uzyskanych z opłaty produktowej o kwotę 900,00 zł. 

 

WYDATKI  BUD śETOWE: 

W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo – zwiększa się plan wydatków o kwotę 

56 710,88 zł na wypłaty zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej oraz o kwotę 1 112,12 zł na 

pokrycie kosztów postępowania poniesionych z tego tytułu przez gminy. 

W dziale 600 – Transport i łączność – zmniejsza się plan wydatków o łączną 

kwotę 18 213,22 zł przeznaczonych na ubezpieczenie dróg i ulic, remonty oraz na 

wynagrodzenia bezosobowe, wypłacane w związku z realizacją „Akcji zima”. 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – o kwotę 30 000,00 zł zostaje 

zwiększony plan wydatków przeznaczonych na remonty budynków gminnych, 

natomiast zmniejszeniu ulega plan wydatków związanych z pokryciem kosztów 

ubezpieczenia budynków oraz koszty utrzymania budynków mieszkalnych w 

proporcjach udziału gminy w części wspólnej o łączną kwotę 35 549,98 zł. 

Zmniejszeniu o kwotę 72 000,00 zł ulega plan wydatków przeznaczonych na 

wykonanie ogrodzenia zakupionej działki oraz o kwotę 2 480,00 zł koszt jej 

zakupu. 



 8 

W dziale 710 – Działalność usługowa – plan wydatków na wynagrodzenia 

osobowe za wykonanie opracowań zostaje zmniejszony o kwotę 3 201,10 zł. 

W dziale 720 – Informatyka – zmniejsza się plan wydatków związanych z 

zakupem modemów i oprzyrządowania do montaŜu dostępu do sieci Internet oraz z 

opłatą abonamentu za usługi internetowe o łączną kwotę 22 000,00 z. 

W dziale 750 – Administracja publiczna – w rozdziale 75023 zmniejszeniu ulega 

plan wpłat na PFRON o kwotę 3 352,00 zł oraz na zakup materiałów, energii, 

usług remontowych, usług zdrowotnych, a takŜe na opłaty i składki związane z 

ubezpieczeniem o łączną kwotę 88 000,00 zł. 

W dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa – plan 

wydatków przeznaczonych na wypłaty ekwiwalentów za udział w akcjach 

ratowniczych, zakup materiałów, zakup usług , badania lekarskie oraz 

ubezpieczenie ulega zmniejszeniu o łączną kwotę 23 129,70 zł. 

W dziale 757 – Obsługa długu publicznego – plan wydatków przeznaczonych na 

potencjalne spłaty udzielonych poręczeń zostaje zmniejszony o kwotę 25 000,00 zł 

W dziale 801 – Oświata i wychowanie – korekty dokonuje się na wnioski złoŜone 

przez kierowników jednostek oświatowych. Plan wydatków szkół podstawowych 

zwiększa się o łączną kwotę 1 500,00 zł na zakup materiałów i wyposaŜenia oraz 

zakup papieru do sprzętu drukarskiego. Zmniejsza się planowane wydatki 

przeznaczone na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń, zakup pomocy 

naukowych, opłaty za zuŜytą energię, remonty, badania lekarskie, zakup usług 

pozostałych, zakup usług telekomunikacyjnych, delegacje słuŜbowe, ubezpieczenie 

mienia, szkolenia oraz zakup akcesoriów komputerowych na łączną kwotę 

43 400,00 zł. Plan wydatków związanych z prowadzeniem klas „0” przy szkołach 

podstawowych zmniejsza się o łączną kwotę 1 097,00 zł, w tym na: składki ZUS i 

Fundusz Pracy, świadczenia bhp oraz zakup pomocy naukowych. Koryguje się 

plan wydatków Przedszkola w Janikowie poprzez zwiększenie o kwotę 100,00 zł 

wydatków przeznaczonych na zakup pomocy naukowych oraz zmniejszenie 

planowanych wydatków na świadczenia bhp, wynagrodzenia bezosobowe, zakup 

wyposaŜenia, energii i usług pozostałych oraz delegacje słuŜbowe, ubezpieczenie 

mienia i zakup materiałów papierniczych o łączną kwotę 6 200,00 zł. Plan 
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wydatków Gimnazjum w Janikowie ulega zwiększeniu o kwotę 500,00 zł 

przeznaczoną na zakup usług pozostałych oraz zmniejszeniu planowanych 

wydatków o łączną kwotę 3 800,00 zł na ekwiwalenty bhp oraz składkę 

ubezpieczeniową. O kwotę 2 760,00 zł zmniejsza się plan wydatków związanych z 

dokształcaniem i doskonaleniem nauczycieli. Na zakup środków Ŝywności dla 

stołówki szkolnej zostaje zwiększony plan wydatków o kwotę 7 000,00 zł, 

natomiast zmniejsza się planowane wydatki na świadczenia bhp dla pracowników 

obsługi stołówki o kwotę 135,00 zł oraz na zakup materiałów i wyposaŜenia o 

kwotę 100,00 zł. 

W dziale 851 – Ochrona zdrowia – plan wydatków związanych z realizacją 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych zostaje 

skorygowany poprzez przeniesienie pomiędzy paragrafami łącznej kwoty 

2 639,01. O kwotę 21 300,00 zł zmniejsza się plan wydatków związanych z 

prowadzeniem Filii Pogotowia Ratunkowego, w tym na: zakup energii, remonty, 

dzierŜawę pomieszczeń oraz na budowę wiaty na ambulans. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – dokonuje się korekty planu wydatków na 

prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy. Zwiększa się planowane 

wydatki na zakup materiałów i wyposaŜenia, szkolenia oraz zakup środków 

Ŝywności. Zmniejszeniu ulega plan wydatków przeznaczonych na wynagrodzenia i 

pochodne od wynagrodzeń, zakup energii, remonty, usługi, podróŜe słuŜbowe, 

ubezpieczenie mienia oraz wydatki na zakup i montaŜ rolet zewnętrznych. Ogółem 

przenosi się pomiędzy paragrafami kwotę 5 320,00 zł. Ponadto zmniejsza się o 

kwotę 24 000,00 zł planowane wypłaty zasiłków celowych dla osób 

zakwalifikowanych do Programu „Pomoc państwa w zakresie doŜywiania”. 

W dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza – zmniejsza się plan wydatków 

przeznaczonych na prowadzenie świetlic szkolnych o łączną kwotę 1 611,00 zł. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejsza się plan 

wydatków związanych z oczyszczaniem miast i wsi, gromadzeniem opłaty 

produktowej oraz z zatrudnianiem w ramach robót publicznych o łączną kwotę 

20 400,00 zł,  przeznaczonych między innymi na zakup narzędzi, badania lekarskie 

oraz zakup usług. 
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W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – plan wydatków przeznaczonych na 

zakup usług telekomunikacyjnych zostaje zwiększony o kwotę 100,00 zł oraz na 

wykonanie pomiarów geodezyjnych – inwentaryzację boisk sportowych o kwotę 

2 500,00 zł. Zmniejsza się plan wydatków przeznaczonych na świadczenia bhp, 

wynagrodzenia bezosobowe i składki ZUS, zakup materiałów i wyposaŜenia, 

zakup energii i usług, remonty oraz składki ubezpieczeniowe o łączną kwotę 

30 170,00 zł. Ponadto o kwotę 95 000,00 zł zmniejsza się planowane wydatki na 

dofinansowanie działalności podmiotów realizujących zadania z zakresu kultury 

fizycznej i sportu. 

W Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy i Miasta Janikowo dokonuje się 

korekty zaplanowanych nakładów finansowych na budowę kompleksu sportowo-

rekreacyjnego w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012” – poz. 16. 

W wyniku wprowadzonych korekt planowane dochody zwiększyły się o kwotę 

126 624,00 zł, a planowane wydatki uległy zmniejszeniu o kwotę 443 376,00 zł. 

Deficyt budŜetu zaplanowanego na rok 2009 po zmianach stanowi kwotę 

165 000,00 zł.” 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań, Wiceprzewodnicząca Rady Halina 

Krzeszewska odczytała projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za.  /zał.nr 9 / 

 

Punkt  11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy i Miasta Janikowo na rok 2010 i wynagradzania gminnej 

komisji rozwiązywania problemów alkoholowych. 

Program przedstawił Przewodniczący Komisji ds. profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych Roman Kiełb, który wyjaśnił, Ŝe przyjęcie Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii jest niezbędne  w celu realizacji zadań 

własnych Gminy dotyczących ograniczenia bądź zapobiegania konsekwencjom 
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następstw naduŜywania alkoholu i narkotyków,  prowadzenia działań 

edukacyjnych i profilaktycznych w tym zakresie. 

Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy i Miasta Janikowo na 2010 rok 

powstał w oparciu o obowiązujące w tym zakresie akty prawne.  

 Podstawą prawną działań zawiązanych z rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych jest  ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi z dnia 26 października 1982 roku.  

Uwagi dotyczące realizacji zadań własnych gminy wynikających z ustawy  

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi zostały zawarte  

w „Rekomendacjach do realizowania i finansowania gminnym programów 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w 2010 roku" 

opracowanych przez PARPA. 

Zadania szczegółowe w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych określa „Narodowy Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na lata 2006-2010”. 

Podstawowym aktem prawnym w przeciwdziałaniu narkomanii jest ustawa  

o przeciwdziałaniu narkomanii z dnia 29 lipca 2005 roku.  

W zakresie profilaktyki antynarkotykowej zadania szczegółowe określa „Krajowy 

Program Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2006-2010”. 

Następnie P. Roman Kiełb przedstawił główne zadania i cele proponowane 

Programu. 

Głównym zadaniem w realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy i Miasta Janikowo w 2010 roku 

jest: 

- zwiększanie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 

uzaleŜnionych    od alkoholu i narkotyków, 

- udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe                        

i narkotykowe, pomocy    
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      psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą            

w rodzinie, 

-  prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie    

      rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii,          

w szczególności   

      dla dzieci i młodzieŜy, 

- prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, 

- prowadzenie działań na rzecz doŜywiania dzieci uczestniczących                          

w pozalekcyjnych   

      programach opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych, 

-   wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń, słuŜącej rozwiązywaniu 

problemów alkoholowych i narkotykowych, 

- podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów określonych      

w art. 131 i 15 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz występowanie przed sądem w charakterze oskarŜyciela 

publicznego,  

- wspieranie zatrudnienia socjalnego, 

- prowadzenie działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie,  

- propagowanie modelu spędzania czasu wolnego, rekreacji i rozrywki bez 

alkoholu,  

Główne cele Programu to: 

- ograniczenie spoŜywania alkoholu przez dorosłych, eliminacja spoŜywania 

alkoholu przez osoby niepełnoletnie, 

- zwiększenie skuteczności egzekwowania prawa zakazującego sprzedaŜy 

napojów    alkoholowych osobom małoletnim,  

- promowanie przekonań i postaw społecznych waŜnych dla profilaktyki                        

i rozwiązywania problemów alkoholowych, i narkotykowych,  

- akceptacja społeczna dla działań zmierzających do ograniczenia spoŜycia 

alkoholu.                                               
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- zmniejszanie rozmiarów szkód spowodowanych naduŜywaniem alkoholu               

i zaŜywaniem narkotyków. 

- skuteczna informacja o moŜliwości uzyskania pomocy w przypadku 

występowania problemów alkoholowych, przemocy i narkomanii w rodzinie. 

- zapobieganie patologiom społecznym wśród dzieci i młodzieŜy poprzez 

organizowanie czasu wolnego oraz promowanie zdrowego stylu Ŝycia.  

Adresatami niniejszego programu są wszyscy mieszkańcy Gminu Janikowa,  

a w szczególności dzieci i młodzieŜ. 

Wobec nie zgłoszenia pytań i uwag, Przewodniczący Rady Roman Jaszcz odczytał 

projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie, 15 głosami za - jednogłośnie. /zał.nr 10 / 

 

Punkt 12 

Przedstawienie autopoprawki Burmistrza Gminy i Miasta Janikowo do projektu 

budŜetu na 2010 rok. 

Autopoprawkę przedstawiła Skarbnik Gminy i Miasta Hanna Kuczyńska, która 

wyjaśniła, Ŝe podczas obrad  XXXII  Sesji  Rady Miejskiej w Janikowie odbytej w 

dniu 20 listopada 2009 roku podjęto uchwały  w sprawie stawek podatkowych.  

Na podstawie Uchwały Nr XXXII/227/2009 w sprawie określenia ceny 1q Ŝyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy i 

Miasta Janikowo w 2010 roku ustalonej w wysokości 26,00 zł, wprowadza się 

korekty planowanych kwot dochodów z tytułu wpływu podatku rolnego.  

„DOCHODY 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – ogółem zwiększenie o kwotę 

11 719,00 zł: 

- w rozdziale 70005 § 0770 – zwiększenie wpływów z tytułu sprzedaŜy lokali 

mieszkalnych dotychczasowym najemcom o kwotę 11 719,00 zł. 

W dziale 756 – Dochody od osób prawnych, osób fizycznych … - ogółem 

zmniejszenie o kwotę 191 719,00 zł: 
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- w rozdziale 75615 § 0320 – zmniejszenie o kwotę 30 465,00 zł wpływów z 

podatku rolnego od osób prawnych, 

- w rozdziale 75616 § 0320 - zmniejszenie o kwotę 161 254,00 zł wpływów z 

podatku rolnego od osób fizycznych. 

W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – ogółem zwiększenie o kwotę 

180 000,00 zł: 

- w rozdziale 92601 § 6290 – zwiększenie o kwotę 180 000,00 zł - umowa  Nr  

B/288/09/774 o dofinansowanie budowy boiska wielofunkcyjnego w 

Kołodziejewie ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 

W wyniku wprowadzonych zmian wielkość planowanych na rok 2010 dochodów 

nie zmienia się i stanowi kwotę 43 532 647,00 zł. 

 

WYDATKI 

W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo - ogółem zmniejszenie o kwotę 28,56 zł: 

– w rozdziale 01041 § 4430 zmniejszenie o kwotę 11 000,00 zł wydatków na 

opłatę składek członkowskich na rzecz Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Czarnoziem na Soli”, 

- w rozdziale 01095 § 4430 zwiększenie o kwotę 11 000,00 zł wydatków na opłatę 

składek członkowskich na rzecz Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Czarnoziem na Soli” oraz zmniejszenie o kwotę 28,56 zł wydatków na opłatę 

składek dla Związku Gmin Wiejskich w Poznaniu po otrzymaniu pisma w dniu 12 

listopada 2009 roku z obliczeniem składki na rok 2010. 

W dziale 630 – Turystyka – ogółem zwiększenie o kwotę 50 000,00 zł: 

- w rozdziale 63095 § 6050 zwiększenie o kwotę 50 000,00 zł wydatków na 

wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej zadania pn. „Pole 

kempingowe wraz z zapleczem sanitarno-socjalnym nad Jeziorem Pakoskim w 

Janikowie”. 

W dziale 720 – Informatyka – ogółem zwiększenie o kwotę 1 926 000,00 zł: 

- w rozdziale 72095 § 6050 – zwiększenie o kwotę 1 926 000,00 zł wydatków na 

realizację projektu „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu mieszkańców 

Gminy Janikowo poprzez rozwój dostępu do Internetu”. 
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W dziale 750 – Administracja publiczna – ogółem zwiększenie o kwotę 

14 000,00 zł: 

- w rozdziale 75023 § 4260 – zwiększenie o kwotę 14 000,00 zł wydatków 

przeznaczonych na zakup energii dla Urzędu Miejskiego w Janikowie. 

W dziale 801 – Oświata i wychowanie – ogółem zwiększenie o kwotę 

109 028,56 zł: 

- w rozdziale 80101: 

- Szkoła Podstawowa w Kołodziejewie § 4210 – zwiększenie wydatków na zakup 

oleju opałowego oraz niezbędnego wyposaŜenia o kwotę 37 028,56, § 4260 – 

zwiększenie o kwotę 2 000,00 zł planu wydatków na zakup energii, 

- Szkoła Podstawowa w Janikowie § 4260 – zwiększenie o kwotę 10 000,00 zł 

wydatków na zakup energii, 

– Szkoła Podstawowa w Broniewicach § 4270 - zwiększenie wydatków 

przeznaczonych na remont dachu oraz wyprowadzenie kominów wentylacyjnych o 

kwotę 30 000,00 zł, 

- w rozdziale 80110 § 6050 – zwiększenie o kwotę 30 000,00 zł na wykonanie 

projektu modernizacji i remontu sali gimnastycznej przy Gimnazjum w Janikowie. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – ogółem zwiększenie o kwotę 20 000,00 zł: 

- w rozdziale 85202 § 4330 – zwiększenie wydatków o kwotę 20 000,00 zł w 

związku z zaistniałą koniecznością umieszczenia kolejnego podopiecznego w 

domu pomocy społecznej. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – ogółem 

zwiększenie o kwotę 1 100 000,00 zł: 

- w rozdziale 90001 § 6050 – zwiększenie wydatków przeznaczonych na budowę 

ciśnieniowej kanalizacji sanitarnej Sielec-Kołuda Wielka-Kołuda Mała-Janikowo o 

kwotę 1 100 000,00 zł. 

W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – ogółem 

zmniejszenie o kwotę 50 000,00 zł: 

- w rozdziale 92109 § 6050 – zmniejszenie planowanych wydatków 

przeznaczonych na adaptację budynku po byłej hydroforni na świetlicę wiejską w 

Ludzisku o kwotę 50 000,00 zł. 
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W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – ogółem zwiększenie wydatków o 

kwotę 831 000,00 zł: 

- w rozdziale 92601 § 6050: 

 – zwiększenie o kwotę 371 000,00 zł planowanych wydatków na budowę 

bezpiecznego placu zabaw dla dzieci w Janikowie, 

- zwiększenie o kwotę 100 000,00 zł wydatków przeznaczonych na budowę 

kompleksu sportowego w Janikowie, 

- zwiększenie o kwotę 360 000,00 zł wydatków na budowę boiska 

wielofunkcyjnego w Kołodziejewie. 

Korekty w dziale 801 i 852 wprowadzone zostały na podstawie wniosków 

złoŜonych przez kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

Zmiany dotyczące wydatków inwestycyjnych na poszczególne zadania 

podyktowane są koniecznością uwzględnienia uwag zamieszczonych w opinii o 

projekcie budŜetu Gminy Janikowo na 2010 rok przez Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy. Zgodnie z zaleceniem RIO 

planując inwestycje ze środków gminy i środków pomocowych, do czasu 

podpisania umowy o współfinansowanie, całość środków przewidzianych na 

realizację danego zadania naleŜy ujmować w budŜecie gminy, jako wydatek ze 

środków własnych, pochodzący z dochodów własnych lub z zaciągniętego kredytu. 

RóŜnica zmian w planowanych wydatkach wynosi 4 000 000,00 zł po stronie 

zwiększeń.  

Deficyt budŜetu zaplanowanego na rok 2010 po korekcie stanowi kwotę 

14 600 000,00 zł, którego źródłem pokrycia będzie zaciągnięty kredyt w tej samej 

wysokości. 

W wyniku wprowadzonych korekt zmienia się kwota planowanych przychodów w 

§ 952 – przychody z zaciągniętych poŜyczek i kredytów na rynku krajowych z 

kwoty 11 996 848,00 zł na kwotę 15 996 848,00 zł, z czego kredyt na pokrycie 

planowanego deficytu w roku 2010 stanowi kwotę 14 600 000,00 zł.  

W związku z powyŜszym koryguje się planowane spłaty zobowiązań na 2010 rok i 

lata następne oraz prognozowane kwoty długu na 2010 rok i lata następne. 
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Szczegółowe zmiany zawierają załączniki Nr 1, 2, 9, 10, 11, 14 i 14a do budŜetu 

na rok 2010.  

BudŜet zaplanowany na 2010 rok jest budŜetem z deficytem w kwocie 

14 600 000,00 zł. 

Dochody - 43 532 647,00 zł 

Wydatki - 58 132 647,00 zł” 

Skarbnik poprosiła o uwzględnienie przedstawionej Autopoprawka w budŜecie na 

2010 rok. /zał. Nr 11 do protokółu/ 

 

Punkt 13 

Przyjęcie budŜetu na 2010r.: 
1) Przedstawienie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem 
Burmistrza 
2) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 
3) Odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej przez jej Przewodniczących 
4) Dyskusja nad projektem budŜetu na 2010r. 
5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia budŜetu na 2010 rok. 

 
Projekt budŜetu na 2010 rok przedstawił Burmistrz  Andrzej Brzeziński. 

Burmistrz zaznaczył, Ŝe budŜet roku 2010 będzie najbardziej inwestycyjnym 

budŜetem. Podobnie było jedynie w roku, kiedy gmina otrzymała środki 

zewnętrzne na likwidację barier architektonicznych. 

Dochody zostały zaplanowane bardzo ostroŜnie na kwotę 43.532.647 złotych, 

natomiast wydatki na kwotę 58.132.647 złotych 

ZadłuŜenie gminy w stosunku do planowanych dochodów w roku 2010 szacuje się 

na poziomie 46,4%. Natomiast planowana spłata zobowiązań w roku 2010 stanowi 

5,8% planowanych dochodów gminy.  

Projekt budŜetu na rok 2010 zakłada deficyt w kwocie 14.600.000,00 złotych, na 

pokrycie, którego planuje się zaciągnięcie kredytu w tej samej wysokości. 

ZadłuŜenie gminy wynosi o 4 mln złotych więcej, niŜ pierwotnie zakładano, 

poniewaŜ został podniesiony o planowane pozyskane środki finansowe z innych 

źródeł. Takie stanowisko zajęła Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy, 

oceniając przesłany przez Gminę Janikowo projekt budŜetu na 2010 rok, 
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sugerując, aby w budŜecie, jako środki własne ująć i te środki, które gmina 

otrzyma z, zewnątrz, ale które jeszcze nie wpłynęły na konto gminy. Stąd 

zwiększony deficyt. 

Projekt budŜetu na 2010 rok był bardzo szczegółowo omawiany na Komisjach 

Rady, Burmistrz poprosił o jego przyjęcie. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi za przedstawienie projektu 

budŜetu na 2009r. 

 

2) Przewodniczący Rady Roman Jaszcz Poinformował równieŜ zebranych, Ŝe 

projekt budŜetu na 2010r. został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej                       

w Bydgoszczy. Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr 1/P/2009 Składu 

Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 17 

listopada 2009r. w sprawie opinii o projekcie budŜetu Gminy Janikowo na 2010 

rok. Opinia ta jest pozytywna z uwagami oraz Uchwały Nr 1/Dp/2009 tegoŜ 

samego składu orzekającego w sprawie opinii o moŜliwości sfinansowania 

deficytu przedstawionego w projekcie budŜetu Gminy Janikowo na 2010 rok oraz 

o załączonej do projektu budŜetu prognozie kwoty długu – opinia pozytywna /zał. 

Nr 12 do protokółu/ 

 

3) Odczytanie opinii na temat projektu budŜetu na 2010r. Komisji Rady Miejskiej 

przez jej przewodniczących. 

 

a) Radny Jarosław Stoliński odczytał opinię Komisji Rewizyjnej.  

„Biorąc pod uwagę duŜą ilość zadań inwestycyjnych, jakie Gmina i Miasto 

zaplanowała na rok 2010 gmina liczy się ze wzrostem deficytu. 

Najkosztowniejszą inwestycją będzie budowa obwodnicy miasta Janikowa. 

W stosunku do lat ubiegłych planuje się równieŜ wzrost inwestycji na 

terenach wiejskich. 

Obok wspomnianej wyŜej inwestycji – budowy obwodnicy planowana jest 

budowa ciśnieniowej kanalizacji sanitarnej Sielec – Kołuda Wielka – 
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Kołuda Mała – Janikowo oraz budowa bezpiecznego placu zabaw na terenie 

miasta Janikowa. W związku z planowanymi przedsięwzięciami istnieje 

moŜliwość wykorzystania środków pochodzących z Unii Europejskiej i 

innych źródeł. 

W autopoprawce złoŜonej przez burmistrza do projektu budŜetu 

uwzględniono równieŜ zmiany wprowadzone na podstawie wniosków 

złoŜonych przez kierowników jednostek organizacyjnych. 

Reasumując Komisja stwierdza, Ŝe chcą wykonać budŜet w roku 2010 a przy 

tym wykorzystać środki pochodzące z Unii europejskiej i innych źródeł 

konieczne jest zaciągnięcie kredytu, jako źródła pokrycia deficytu. 

Projekt budŜetu na rok 2010 komisja opiniuje pozytywnie” 

         Komisja po analizie projektu budŜetu pozytywnie go opiniuje. /zał.nr 13/  

 

b) Radny Jerzy Borzymowski przedstawił opinię Komisji BudŜetu i 

Rozwoju. 

„Komisja BudŜetu i Rozwoju przeprowadziła szczegółową analizę 

przedłoŜonego projektu budŜetu Gminy na 2010 rok.  

Przedstawiony projekt budŜetu spełnia wymogi określone w art. 181 i 184 

ustawy o finansach publicznych, poniewaŜ zawiera część opisową i 

informacje o stanie mienia komunalnego. 

W opinii komisji cieszą duŜe zamierzenia inwestycyjne, które zostały 

zawarte w pełnej szczegółowości w załączniku numer 11 do budŜetu. 

Projekt budŜetu zakłada deficyt 14.600 złotych na pokrycie, którego planuje 

się zaciągnięcie kredytu. ZadłuŜenie gminy w stosunku do planowanych 

dochodów określa się na poziomie 37,2%, jest to zadłuŜenie niepokojące 

komisję aczkolwiek nie przekracza wskaźnika 60% dochodów gminy, co jest 

zgodne z art. 170 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. NajwyŜszy poziom 

zadłuŜenia wystąpi na koniec 2011 roku i w relacji do planowanych na ten 

rok dochodów wyniesie 39,4%.” 

Komisja projekt budŜetu na 2010r. zaopiniowała pozytywnie. /zał. Nr 14/ 
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c) Radny Grzegorz Czerwiński odczytał opinię Komisji Kultury, Sportu,  

Zdrowia i Oświaty. Komisja,  

„BudŜet na 2010r. jest budŜetem trudnym, a powiedzieć by naleŜało, bardzo 

trudnym, ale dobrze się dzieje, Ŝe zabezpiecza się pieniądze w budŜecie na 

inwestycje, na które moŜna będzie uzyskać fundusze ze środków unijnych. 

Jednak inwestycje, które planuje się są niezbędne do realizacji, a przede 

wszystkim mamy tu na uwadze budowę obwodnicy. 

NaleŜy definitywnie zakończyć równieŜ budowę hali sportowej, która 

pochłonęła bardzo duŜe środki z naszego budŜetu, a następnie wykorzystać 

halę w jak najszerszym środowisku Społeczeństwa nie ograniczając się tylko 

do korzystania przez środowiska zrzeszone.  

NaleŜy równieŜ zwrócić uwagę na prawidłowe działanie Centrum Dialogu i 

promocji. Przyjrzeć się dokładnie wydawanym środkom na sport, a 

zwłaszcza w klubie MLKS Unia. Lepiej gospodarować środkami 

przeznaczonymi na LZS, Ŝeglarstwo i sport masowy. Zmodernizować 

nagłośnienie Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Janikowie.” 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budŜetu na 2010r. / zał. 15/  

 

d) Radna Halina Bielińska odczytała opinię Komisji Rolnej i Ochrony 

Środowiska.  

„Dokonano wnikliwej analizy poszczególnych działów i wieloletniego 

programu inwestycyjnego Gminy i Miasta Janikowa na lata 2010-2013. 

Konstrukcja projektu budŜetu Gminy na 2010r. wynika z analizy aktualnej 

sytuacji finansowej i majątkowej gminy. Planowane dochody i wydatki 

budŜetowe na 2010 rok ustalone zostały w oparciu o dane: 

- z wykonania budŜetu za trzy kwartały roku 2009, 

- stanu majątku i finansów gminy, 

- wielkości zadłuŜenia gminy. 

W projekcie budŜety uwzględnione zostały: 

- najwaŜniejsze zadania gminy określone do realizacji w 2010r., 

- plany i zamierzenia inwestycyjne. 
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Projekt budŜetu gminy na 2010r. uwzględnia potrzeby mieszkańców 

Sołectw i miasta Janikowo. Stąd powstaje deficyt, głównie poprzez plan 

zrealizowania inwestycji i zadań gminy. Konieczność działań 

inwestycyjnych wyznacza chęć rozwoju i uatrakcyjnienia naszej gminy dla 

jej mieszkańców i potencjalnych inwestorów. 

Plan przychodów i wydatków w 2010r. wymagać będzie ciągłej analizy, 

oszczędności i konsekwencji w decyzjach Burmistrza i całej Rady.” 

Komisja pozytywnie ocenia budŜet na 2010r. / zał. Nr 16/  

 

4) Dyskusja nad projektem budŜetu na 2010r. 

Radni podtrzymali swoje sugestie dotyczące budŜetu na 2010 rok zawarte w 

opiniach członków komisji rady oraz podczas omawiania budŜetu na 

poszczególnych komisjach rady. 

Głos zabrał Burmistrz Andrzej Brzeziński, który powiedział, Ŝe sytuacja gminy w 

latach następnych, po zrealizowaniu inwestycji, będzie podobna do tej, co jest 

obecnie. Gmina będzie mogła się dalej rozwijać. 

 

Radny Hubert Fabiszewski zapytał, czy gmina nie startowała w innych konkursach 

o przydział środków unijnych. 

 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe na obwodnicę nie dostalibyśmy więcej niŜ 50% 

dofinansowania, które otrzymamy. 

Otrzymamy środki na rewitalizację, kanalizację, na programy rozwoju wsi. 

 

Radna Halina Bielińska dodała, Ŝe trzeba podejmować wyzwania, następna rada, 

na pewno będzie teŜ miała plan działania, mimo tego deficytu. Na rozwój 

obszarów wiejskich są przeznaczone spore środki. 

 

Burmistrz dodał, Ŝe Gmina Janikowo nie jest super bogatą gminą. Budowa hali się 

ciągnie, być moŜe obecnie, inwestycję tą zrobiłoby się szybciej. Pewne trudności 
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wystąpiły zwłaszcza jak spadły dochody gminy w związku ze zmniejszeniem się 

podatku od budowli, jakie opłacały zakłady sodowe. 

 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz, powiedział, Ŝe projekt budŜetu na rok 2010 

rok jest proponowany z duŜym deficytem, bo 14.600.000,00 zł. Jest to trudny 

budŜet do realizacji, ale moŜliwy do wykonania. Jak zostanie oddana do uŜytku 

obwodnica Janikowa będzie to szansa dla gminy na nowych inwestorów. 

Przewodniczący poprosił o przyjęcie budŜetu. 

 

Burmistrz dodał, Ŝe obwodnica będzie gotowa do oddania na koniec listopada 

2010r., tak twierdzi kierownik budowy. 

 

Na tym dyskusja została zakończona. Przystąpiono do dalszego punktu obrad. 

 

5) Przyjęcie budŜetu na 2010 rok 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska odczytała projekt uchwały 

budŜetowej na 2010r. 

Uchwałę poddano pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 15 głosami za 15 

radnych obecnych podczas głosowania. /zał. nr 17/ 

Głos zabrał Burmistrz Andrzej Brzeziński, który podziękował za zaufanie i 

przyjęcie budŜetu na 2010 rok. 

 

Punkt 14,15 i 16 

Kolejno głos zabrali: 

1. Radny Hubert Fabiszewski zapytał jak przebiegają prace nad zmianą herbu. 

Odpowiedzi udzielił z-ca burmistrza wyjaśniając, Ŝe cała procedura zmiany herbu 

zaczęła się około 10 lat temu. Wtedy Rada Miejska nie przychyliła się do 

zaproponowanego projektu herbu. W końcu Rada Miejska stanęła na stanowisku, 

Ŝe herb nie będzie zmieniany. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska zapytała, dlaczego w ogóle herb 

miał być zmieniany. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe Komisja heraldyczna uznała, Ŝe jest on 

niezgodny. Rada jednak uznała, Ŝe nie będzie zmieniała herbu. 

 

2. Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska zapytała o: 

-  plany na fetę sylwestrową   

-, co z planami postawienia w Janikowie Domu Dziecka, skoro będzie się 

odchodzić od budowy duŜych domów dziecka.  

- odpowiedź na pytanie zadane na komisjach, dotyczące porządku i 

bezpieczeństwa w bloku przy ul. Głównej 12. 

 

Dyrektor MGOK Sławomir Paluch wyjaśnił, Ŝe na fecie sylwestrowej zagra zespół 

muzyczny, fetę będzie prowadził Mirosław Amonowicz. 

 

Na pytanie dotyczące budowy Domu Dziecka w Janikowie odpowiedział 

Burmistrz, informując, Ŝe Dom Dziecka będzie budowało Starostwo Powiatowe i 

będzie to mały Dom Dziecka, taki, jaki się przewiduje obecnie budować. 

 

Z-ca burmistrza Jacek Duma udzielił odpowiedzi na pytanie zadane na komisjach 

rady, wyjaśniając, Ŝe rodzinę moŜna eksmitować równieŜ wtedy jak jest niszczone 

mienie, nie tylko z powodu braku wnoszenia opłat za lokal. Potwierdził, Ŝe 

rzeczywiście są problemy  z utrzymaniem porządku i bezpieczeństwem w bloku 

przy ulicy Głównej 12 odkąd wprowadziła się do niego jedna rodzina. 

 

3. Sołtys Wierzejewic Gabriela Danielewicz poprosiła o interwencję w sprawie 

dostarczania poczty do sołectwa. Sołectwo naleŜy do gminy Janikowo, ale do 

poczty Pakość. Ostatnio prasa została dostarczona po świętach. Nie chodzi tutaj o 

zmianę poczty, bo to wiązałoby się z dodatkowymi kosztami,  które musieliby 

ponieść mieszkańcy, ale o interwencję w tej sprawie. 
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Radny Robert Padoł wyjaśnił, Ŝe były pewne trudności w Pakości z 

doręczycielami, bo część z nich choruje, ale na chwilę obecną sytuacja powinna 

ulec poprawie. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami 

„zamykam obrady” o godzinie 1740 zakończył XXXIV  Sesję Rady Miejskiej                  

w Janikowie. 

    

 

Protokółowała:     Przewodniczący  

Barbara Smolik    Rady Miejskiej w Janikowie 

        

Roman Jaszcz 


